

TrueMoney Myanmar က ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိနိုင်ရန် ခက်ခဲသည့် လူမှုအသိုက်အဝန်းများကို ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးအပ်ခဲ့သည်မှာ (၁၀) နှစ်တာကာလ ပြည့်မြောက်ခဲ့ပြီ

ရန်ကုန်၊ မြန်မာ - (၇)ရက် အောက်တိုဘာ ။ ။ ထိပ်တန်းငွေကြေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှု ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပြီး ထိုင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ မြန်မာ၊ မလေးရှား၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ ဗီယက်နမ်နှင့် ဖိလစ်ပိုင် အစရှိသော အရှေ့တောင် အာရှနိုင်ငံများတွင်ပါ ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများပေးအပ်လျက်ရှိသည့် TrueMoney သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၎င်း၏ (၁၀) နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်ကို ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်စွာ ကျင်းပလိုက်ပြီဖြစ်သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သော TrueMoney Myanmar သည် ဘဏ်အသုံးပြုရန် ခက်ခဲသည့် လူမှုအသိုက်အဝန်းများကို ယုံကြည်စိတ်ချရပြီး လူတိုင်းလက်လှမ်းမီနိုင်သည့် ဆန်းသစ်သော ဒစ်ဂျစ်တယ် ငွေကြေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် အဓိကကျသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်လျက်ရှိပါသည်။ TrueMoney Myanmar သည် တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ကုန်ရက် ကိုယ်စားလှယ်ပေါင်း ၂၄,၀၀၀ ကျော်နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ လူမှုအသိုက်အဝန်းများအတွက် အရေးကြီးသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများပေးနိုင်ရန် တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ ၈၄ ရာခိုင်နှုန်း အထူးသဖြင့် ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိရန်ခက်ခဲသော ဒေသများကို ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးအပ်လျက်ရှိပါသည်။

ဆယ်စုနှစ်တစ်ခုတာ ဝန်ဆောင်မှုပေးခဲ့မှုကို ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့်အတူ TrueMoney Myanmar သည် ၎င်း၏ တိုးတက်မှု၊ ကြံ့ကြံ့ခံနိုင်မှုနှင့် လူမှုအသိုက်အဝန်းအပေါ် အကျိုးပြုမှု ခရီးစဉ်ကို ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ပြန်လည် သုံးသပ်လျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ကိုယ်စားလှယ်ကုန်ရက်နှင့် မဟာဗျူဟာမြောက် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၏ ပံ့ပိုးမှု ဖြင့် TrueMoney သည် မြန်မာ့ဘဏ္ဍာရေးအခန်းကဏ္ဍကို ပြောင်းလဲစေခဲ့ပြီး သမားရိုးကျ ဘဏ်လုပ်ငန်းစနစ်ရှိ အခက်အခဲများကြောင့် တစ်ချိန်က လက်လှမ်းမီခဲ့သည့် မရှိမဖြစ် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများကို သန်းပေါင်းများစွာသော လူများကို အသုံးပြုခွင့်ရစေခဲ့သည်။

ဆယ်စုနှစ်တစ်ခုရှိခဲ့ပြီဖြစ်သော အောင်မြင်မှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှု

TrueMoney သည် စတင်တည်ထောင်ချိန်မှစ၍ မြို့ပြနှင့် ကျေးလက်ဒေသ အသိုက်အဝန်းအတွက် လုံခြုံစိတ်ချရပြီး လူတိုင်းလက်လှမ်းမီနိုင်သော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးဆောင်ရာတွင် ရှေ့ဆုံးမှ ဦးဆောင်လျက်ရှိသည်။ ဒစ်ဂျစ်တယ်ငွေပေးချေမှုနှင့် ဆန်းသစ်သော ငွေလွှဲဝန်ဆောင်မှုများမှတစ်ဆင့် TrueMoney သည် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပြည်သူများ၏ ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုကို ဆန်းသစ်ပြောင်းလဲစေခဲ့သည်။ TrueMoney သည် ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှု ရရှိရန်ခက်ခဲသော လူမှုအသိုက်အဝန်းများသို့ ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် အဓိကထားကာ သုံးစွဲသူ ၁၂.၇ သန်းကျော်ကို ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိပြီး လူတိုင်းလက်လှမ်းမီ၍ မျှတ သက်သာသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများ ပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် အရေးပါ သော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ခဲ့ပါသည်။

လွန်ခဲ့သော ဆယ်စုနှစ်ကာလအတွင်း TrueMoney Myanmar သည် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများပေးအပ်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ၎င်း၏ ကတိကဝတ်ကို မီးမောင်းထိုးပြသည့် အောင်မြင်မှုမှတ်တိုင်များစွာကို ရရှိခဲ့သည်။ ယခုအခါ ကုမ္ပဏီသည် နိုင်ငံ၏ ၈၄ ရာခိုင်နှုန်းကို လွှမ်းခြုံထားကာ ခိုင်မာစွာ ရပ်တည်လျက်ရှိပြီး သုံးစွဲသူ ၉ သန်းကျော်ကို ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိသည်။ TrueMoney Myanmar ၏ ကိုယ်စားလှယ်ပေါင်း ၂၄,၀၀၀ ကျော်ရှိသော ကုန်ရက်သည် ဝေးလံခေါင်သီသောဒေသများတွင်ပင် အရေးကြီးသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများကို လက်လှမ်းမီနိုင်စေခဲ့ သည်။ ထို့အပြင် TrueMoney သည် ၎င်း၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပိုမိုကျယ်ပြန့်စွာ ပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် မိတ်ဖက်လုပ်ငန်းပေါင်း ၇၆ ခုနှင့် ပူးပေါင်းခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတကာ ငွေလွှဲပေးပို့မှုများတွင် TrueMoney သည် ထိုင်းနိုင်ငံရှိ မြန်မာရွှေ့ပြောင်း အလုပ်သမားများအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အရင်းအမြစ်တစ်ခုဖြစ်လာပြီး အဆိုပါ လူဦးရေ၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ကို မြန်မာနိုင်ငံသို့ ငွေလွှဲခံ အခမဲ့ဖြင့် ချောမွေ့စွာ ပြန်လည်ပေးပို့နိုင်ရန်

ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ် တစ်နှစ်တည်း တွင် အဆိုပါ ငွေလွှဲပြောင်းမှုများသည် စုစုပေါင်း ကျပ်ငွေ ၁၀၇ ဘီလီယံ အထိရှိခဲ့ပြီး ပြည်တွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာ ငွေကြေး လိုအပ်ချက်များကို ပံ့ပိုးပေးရာတွင် ကုမ္ပဏီ၏ အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍကို ပေါ်လွင်စေခဲ့ပါသည်။

TrueMoney ၏ ကမ္ဘောဒီးယားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ CEO ဖြစ်သူ Frandara Khuon က “ပြီးခဲ့တဲ့ ဆယ်နှစ်တာကာလအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ TrueMoney အနေနဲ့ ဒီလောက်အထိ ခရီးရောက်လာခဲ့တာကို အရမ်း ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ အသုံးပြုသူတွေနဲ့ မိတ်ဖက်လုပ်ငန်းရှင်များအပေါ်ထားရှိတဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ ကတိကဝတ်က ဆန်းသစ်တီထွင်နိုင်မှုနဲ့ တိုးတက်မှုအတွက် တွန်းအားဖြစ်စေခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှာ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု ရရှိနိုင်ဖို့အတွက် တိုးချဲ့မှုတွေ လည်း ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ မကြာမီ မိတ်ဆက်တော့မယ့် မလေးရှား-မြန်မာ ငွေလွှဲဝန်ဆောင်မှုဟာလည်း ပြည်ပကို ရောက်ရှိနေတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသားတွေအတွက် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု အခွင့်အလမ်းတွေပေးနိုင်ဖို့ဆိုတဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ ရည်မှန်းချက်ရဲ့ နောက်ထပ် ခြေလှမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ထပ် လုပ်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်တဲ့ Myanmar Apex Bank (MAB) နဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုတွေကို ပိုမိုများပြားတဲ့ လူမှုအသိုက်အဝန်းတွေဆီ ရောက်ရှိစေဖို့နဲ့ ကောင်းမွန်တဲ့သက်ရောက်မှုတွေကို ဖန်တီးပေးနိုင်တဲ့ နည်းလမ်းတွေ ပံ့ပိုးပေးနိုင်ဖို့အတွက် အထောက်အကူ ဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။ နောက်ကြောင်းပြန်ကြည့်လိုက်မယ်ဆိုရင် ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ အောင်မြင်မှုအတွက် အဓိကသော့ချက်ဟာ သုံးစွဲသူတွေ၊ မိတ်ဖက်တွေနဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တွေဖြစ်တဲ့အတွက် သူတို့ရဲ့ မဆုတ်မနစ်တဲ့ ထောက်ပံ့မှုတွေအတွက် အလေးအနက်ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အနေနဲ့ ထပ်မံပြောကြားလိုပါတယ်။ ဒီခရီးစဉ်ကို ဆက်ပြီး လျှောက် လှမ်းနိုင်ဖို့နဲ့ လူတိုင်းလက်လှမ်းမီတဲ့ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုအနာဂတ်ကို အတူတူပုံဖော်နိုင်ဖို့အတွက် မျှော်လင့်မိပါတယ်” ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ပိုမိုတောက်ပသောအနာဂတ်အတွက် ခိုင်မာသော ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ

TrueMoney နှင့် Myanmar Apex Bank (MAB) တို့၏ ရေရှည်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးတွင် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများပေးအပ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ရာတွင် အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ခဲ့သည်။ ၎င်းတို့သည် ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှု မရရှိသော ပြည်သူလူထုများကို လုံခြုံစိတ်ချရသည့် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများ ကို အသုံးပြုနိုင်စေရန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး သမားရိုးကျ ဘဏ်လုပ်ငန်းနှင့် အစုရှယ်ယာစီးပွားရေးတို့အကြား ကွာဟချက်ကို ပေါင်းကူးတံတားသဖွယ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

MAB Bank ၏ CEO ဦးကျော်နီခင်က “လူတိုင်းလက်လှမ်းမီတဲ့ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုတွေပေးအပ်ရာမှာ TrueMoney Myanmar နဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ပူးပေါင်းမှုဟာ အခရာကျပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကနေတစ်ဆင့် လူမှုအသိုက်အဝန်းအတွက် ကောင်းမွန်တဲ့ အကျိုးကျေးဇူးတွေရရှိစေဖို့နဲ့ လူတစ်ဦးတစ်ယောက်တိုင်းဟာ လုံခြုံစိတ်ချရတဲ့ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုတွေကို အသုံးပြုနိုင်စေဖို့ ကြိုးစားလုပ်ဆောင်သွားမှာပါ” ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

သုံးစွဲသူများနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များအတွက် ကတိကဝတ်

TrueMoney ၏ သုံးစွဲသူများနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များအတွက် ကတိကဝတ်သည် ခိုင်မာလျက်ရှိပြီး ပြီးခဲ့သော နှစ်များ အတွင်း ကုမ္ပဏီသည် ၎င်း၏ ကိုယ်စားလှယ်ကွန်ရက်ကို မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ဆက်လက်တိုးချဲ့ခဲ့ပြီး ဝေးလံသော ဒေသများတွင်ပင် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများကို ရရှိနိုင်စေခဲ့သည်။ ထို့အတူ TrueMoney Myanmar သည် ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် အသုံးပြုသူများကို အစုရှယ်ယာစီးပွားရေးတွင် ရှင်သန်ကြီးထွားရန်အတွက် လိုအပ်သော ကိရိယာများနှင့် အထောက်အပံ့များကို ပေးအပ်ရန် ဆက်လက် ကြိုးပမ်းသွားမည်ဖြစ်သည်။

TrueMoney Myanmar ၏ ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ Mr. Tanyapong Thamavaranukupt က “ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အဓိက ရည်ရွယ်ချက်ဟာ လူမှုအသိုက်အဝန်းတွေကို အကျိုးပြုနိုင်မယ့် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုတွေ ပေးအပ်နိုင်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ငွေကြေးဆိုင်ရာနည်းပညာဆန်းသစ်တီထွင်မှုမှာ ရှေ့တန်းကနေ ရပ်တည်ပြီး

အချိန်နှင့်အမျှ ပြောင်းလဲနေတဲ့အသုံးပြုသူတွေရဲ့ လိုအပ်ချက်တွေကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မယ့် နည်းလမ်းတွေကို အဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းက ကျွန်တော်တို့အတွက် ဂုဏ်ယူစရာပါပဲ။ လွန်ခဲ့သည့် ဆယ်နှစ်တာကာလကို ပြန်ကြည့်မယ်ဆိုရင် ကျွန်တော်တို့ရဲ့ တန်ဖိုးရှိလှတဲ့ သုံးစွဲသူတွေ၊ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်ကုမ္ပဏီတွေ၊ အေးဂျင့်တွေနဲ့ မဆုတ်မနစ် ဇွဲလို့နဲ့ ကြိုးစားကြတဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ဝန်ထမ်းတွေကို ကျေးဇူးတင်ကြောင်းလည်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ သူတို့ရဲ့ ကူညီထောက်ပံ့မှုတွေဟာ ကျွန်တော်တို့အောင်မြင်မှုအတွက် အဓိကဖြစ်တာကြောင့် နောက်လာမယ့်နှစ်တွေမှာလည်း တူညီတဲ့ရည်မှန်းချက်နဲ့တိုးတက်မှုအတွက် အတူတူကြိုးစားသွားကြဖို့ ကျွန်တော်တို့လှုပ်ရှားနေမိပါတယ်” ဟုပြောကြားခဲ့သည်။

TrueMoney ၏ အနာဂတ်မျှော်မှန်းချက်

TrueMoney သည် ၎င်း၏ ဒုတိယမြောက် ဆယ်စုနှစ်သို့ ဝင်ရောက်လာသည်နှင့်အမျှ မြန်မာ့ငွေကြေးဆိုင်ရာ နည်းပညာ နယ်ပယ်တွင် ဒစ်ဂျစ်တယ်အသွင်ကူးပြောင်းမှုကို ဆက်လက်ဦးဆောင်ရန်အတွက် ကတိကဝတ်ပြုထားသည်။ TrueMoney သည် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုအပေါ် အထူးအာရုံစိုက်လျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကျေးလက်ဒေသများနှင့် ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှု မရရှိ သောဒေသများတွင် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများတိုးချဲ့ပေးရန်နှင့် အသုံးပြုသူများ၏ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ထုတ်ကုန်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုအသစ်များကို မိတ်ဆက်သွားရန်လည်း စီစဉ်လျက်ရှိသည်။

“ကျွန်မတို့ရဲ့ ရည်မှန်းချက်ဟာ အသုံးပြုသူဦးစားပေး ချဉ်းကပ်မှုနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ငွေကြေးဆိုင်ရာနည်းပညာနယ်ပယ်မှာ ဆက်လက် ဦးဆောင်နိုင်ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ အခွင့်အလမ်းသစ်တွေကို စူးစမ်းရှာဖွေဖို့၊ နည်းပညာမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံဖို့နဲ့ လူတိုင်း လက်လှမ်းမီတဲ့ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုအနာဂတ်ကို ဖန်တီးနိုင်ဖို့ မိတ်ဖက်တွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို အရှိန်မြှင့်တင်သွား ဖို့အတွက် ကျွန်မတို့ စိတ်လှုပ်ရှားနေပါတယ်” ဟု TrueMoney ၏ ကမ္ဘောဒီးယားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ CEO ဖြစ်သူ Frandara Khuon က ထပ်မံပြောကြားခဲ့သည်။

ယခု သတင်းထုတ်ပြန်ချက် English Version ကို TrueMoney ၏ Website တွင်လည်း (Link) ဖတ်ရှုနိုင်သည်။

-----ပြီး-----

TrueMoney Myanmar အကြောင်း

TrueMoney Myanmar Co., Ltd ကို အရှေ့တောင်အာရှရှိ ဒေသတွင်း ငွေကြေးဆိုင်ရာနည်းပညာနယ်ပယ်တွင် ဦးဆောင်လျက်ရှိသော Ascend Money အုပ်စု၏ အစိတ်အပိုင်းအဖြစ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည်။ TrueMoney သည် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝှမ်းတွင် ကိုယ်စားလှယ်ပေါင်း ၂၄,၀၀၀ ကျော်နှင့်အတူ ဖုန်းငွေဖြည့်ခြင်း၊ ဘေလ်ပေးဆောင်ခြင်း၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ငွေလှူ၊ ငွေထုတ်ခြင်းများကဲ့သို့သော မရှိမဖြစ် ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများအား ပေးအပ်လျက်ရှိသည်။ ထိုကဲ့သို့သော ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့် TrueMoney သည် ဘဏ်ကိုအသုံးမပြုကြသော၊ အသုံးပြုခွင့်မရရှိသော ပြည်သူတစ်ဦးချင်းဆီအတွက် အထောက်အကူပြုစေနိုင်မည့် ငွေကြေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးအပ်လျက်ရှိပြီး ၎င်းတို့၏ လိုအပ်ချက်များကို ပေါင်းကူးတံတားသဖွယ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။ ထိုင်း၊ မြန်မာ၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဗီယက်နမ်၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ မလေးရှားနှင့် ဖိလစ်ပိုင် အပါအဝင် အရှေ့တောင်အာရှတစ်လွှားရှိ အဓိကဈေးကွက်များတွင် လည်ပတ်လျက်ရှိသော TrueMoney သည် ထင်ရှားသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပြီး လက်လှမ်းမီနိုင်သော ဒစ်ဂျစ်တယ်ငွေပေးချေမှုနည်းလမ်းများ ပံ့ပိုးပေးရာတွင် အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်လျက်ရှိသည်။ ထိုင်းနိုင်ငံရှိ CP Group ၏ ငွေကြေးဆိုင်ရာနည်းပညာ လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီဖြစ်သော Ascend Money ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် TrueMoney သည် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် ဒေသတွင်းရှိ

လူမှုအသိုက်အဝန်းများအား ယုံကြည်စိတ်ချရပြီး ဆန်းသစ်သော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုများအား ဆက်လက်ပံ့ပိုးသွားမည်ဖြစ်သည်။

မီဒီယာများ ဆက်သွယ်ရန်
TrueMoney
KongSengAung
09740851311

Ye Min Tun (TrueMoney Myanmar ကိုယ်စား)
Vero Myanmar
Mobile: 09-4250 27472
Email: yemin@vero-asean.com